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Alp amplia els equipaments esportius amb 
l’skatepark i dos nous rocòdroms 

El cost dels dos rocòdroms ha estat d'uns 40.000 euros, mentre 
que el de l'skatepark s'ha situat al voltant dels 160.000 
  

 
El nou skatepark d'Alp. / M.F.C.  

MARIA FORMENTI COSP (Alp).- Alp ha ampliat recentment els equipaments 
esportius del municipi amb l’skatepark i dos rocòdroms. Per una banda, i amb 
el propòsit d’aprofitar el màxim possible el Palau d’Esports, l’Ajuntament ha fet 
construir dos rocòdroms: un de cinc vies i setze metres d’altitud dins el pavelló i 
l’altre de tipus boulder sense corda a l’entrada de l’auditori. 

El fet que es tracti d’una instal·lació coberta permetrà a més el seu ús en 
qualsevol època de l’any independentment de la climatologia. Des de 
l’Ajuntament esperen que el nou equipament tingui bona acollida, tant per als 
amants de l’escalada amb més coneixements com per aquells que s’inicien en 
aquest esport. 



 
El nou rocòdrom d’Alp. / M.F.C. 

L’alcalde d’Alp, Carlos Adserà, ha explicat que “sabem que hi ha molta gent 
que té moltes ganes de fer-lo servir i que estan acabant de fer uns papers que 
calen, perquè s’han de complir totes les normatives, però aviat ja podran 
demanar hora aquí a l’Ajuntament i utilitzar-lo”. Adserà també ha indicat que “el 
poliesportiu s’està fent servir molt més, s’ha creat un equip de futbol, s’estan 
fent activitats i la idea és que encara s’utilitzi més”. 

Pel que fa a l’skatepark, des del consistori fan un balanç molt positiu d’aquests 
primers mesos de funcionament, ja que atrau tota mena de públic i no només 
d’Alp i la comarca. En aquest sentit, Adserà ha indicat que “l’acceptació de 
l’skatepark ja la veiem, en un principi semblava que hi havia una oposició, que 
no agradava, però qualsevol que s’hi apropi veurà que hi ha des de gent gran 
mirant com els nens patinen, nens petits, gent més gran i de tots els nivells, de 
manera que crec que és un equipament esportiu que és un bon reclam fins i tot 
turístic, ja que n’hi ha pocs, i ja ha vingut gent de fora per utilitzar-lo”. 

L’equip de govern ha explicat que la idea de construir aquests dos equipaments 
va néixer a l’inici del mandat i que, després de tots els tràmits, ja són una 
realitat. Han afegit que s’emmarquen dins el Pla Únic d’Obres i Serveis de la 
Generalitat, juntament amb altres actuacions com el passeig Mancomunitat. 

El cost dels dos rocòdroms ha estat d’uns 40.000 euros, mentre que el de 
l’skatepark s’ha situat al voltant dels 160.000. 

 


